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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën 
 
Woensdag 14 maart 2012 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 14 maart 2012 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
H.H. van de Boer (voorzitter) 
Mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD);  
agendapunt 12 
J.J. Baltes (VVD) 
R. Beimers (PVV) 
J.A. van Dalen (D66) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
Mevrouw R. Horasan (PvdA) 
A. Huizing (PvdA) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
H.Klaver (CDA); agendapunt 12 
J.N. Kuipers (GroenLinks) 
K. Kuipers (GroenLinks); agendapunt 12 
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
T. Stelpstra (ChristenUnie) 
Mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
H.J. van der Ven (CDA) 
 
mevrouw J. Stapert, statenadviseur 
 
 

Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
A. van der Tuuk (PvdA) 
Commissaris v.d. Koningin, dhr. J. Tichelaar 
 
Afwezig: 
mevrouw R.S. Goettsch (PvdA) 
mevrouw G.H.Smith (GroenLinks) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
De heer J.H. Kuipers vervangt mevrouw G.H. Smith (GroenLinks). 
 
2. Samenvatting vergadering 25 januari 2012 en de lijst van toezeggingen 
De lijst van toezeggingen wordt aangepast. Een actueel overzicht hiervan is aan deze samenvatting 
gehecht. 
 
De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van de SP heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 15 februari 2012 over 
beantwoording vragen statencommissie B&F en besluitvorming SNN over televisieprogramma Moord-
vrouw.  
De commissie stemt hier mee in. 
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie B&F van 11 april 2012. 
 
De fractie van de PvdA heeft gevraagd om agendering van het rapport Lobbyanalyse van Noord-
Nederland op nationale en Europese schaal van januari 2012 van de heer F. Menger. 
De commissie stemt hier mee in. 
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie B&F van 11 april 2012. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van de PVV stelt vragen over het financiële toezicht van de provincie op de gemeente Em-
men.  
Gedeputeerde van de Tuuk stelt voor om, nu de portefeuillehouder gedeputeerde Brink afwezig is, de 
vragen schriftelijk te beantwoorden. 
De commissie stemt hier mee in. 
 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: de vragen zo spoedig mogelijk, voor 17 maart, schriftelijk te 
zullen beantwoorden. (JSt: de vragen zijn beantwoord bij brief van GS van 15 maart 2012) 
 
5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
IPO: 
Gedeputeerde vd Tuuk deelt mee dat de IPO transitiefase nu in het stadium is gekomen om jaarplan 
en financiën vast te laten stellen door het Dagelijks Bestuur. In juni zal dit worden voorgelegd aan de 
Algemene Vergadering (AV) van het IPO. Het gehele transitieproces wordt dan duidelijk. 
 
SNN: 
De fractie van de PvdA informeert of vanuit het DBSNN nog mededelingen zijn te doen aan de com-
missie c.q. PS. 
 
De heer Tichelaar (CdK) geeft aan dat in het kader van de spreiding van de Rijksdiensten de drie 
noordelijke provincies gezamenlijk optrekken. Dat is uniek. Voor wat de belastingdienst betreft heeft 
dit succes, zo wordt steun verkregen van regionale partijen zoals de Kamer van Koophandel. De SNN 
ondersteuning hierbij is zeer belangrijk. 
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Verder noemt de CdK het overleg wat gaande is tussen de drie provincies over het gedane voorstel 
voor shared services. Drenthe en Groningen zijn positief over het hiervoor opgestelde businessplan. 
De Friese staten hebben bedenkingen. Afgewacht wordt wat Fryslân gaat besluiten. 
EU: 
Gedeputeerde van der Tuuk geeft aan dat in Noordelijk verband is afgesproken dat het IPO wat de 
lobby betreft richting Brussel aanvullend zal optreden. De primaire lobby vindt plaats vanuit de ver-
schillende (noordelijke) provinciale organisaties.  
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van Gedeputeerde Staten van 24 februari 2012 over het terugtreden van de voorzitter 
van de Raad van Commissarissen Waterleidingmaatschappij “Drenthe”(WMD) 
 
Samenvattende reactie van de fracties  
Alle fracties spreken hun ongenoegen uit over het gebrek aan communicatie met betrekking tot het 
aftreden van mevrouw Klip als voorzitter van de Raad van Commissarissen (RvC)  bij de WMD. 
Ook pleiten alle fracties voor het uitschrijven van een extra vergadering van de aandeelhouders van 
de WMD (AvA). De provincie zou als groot aandeelhouder (50%) deze vergadering moeten willen 
uitschrijven.  
In meerderheid geven de fracties aan de constructie van een gedeputeerde die (op persoonlijke titel) 
tevens lid is van de RvC zoals bij de WMD, op zijn minst ongelukkig te vinden. Zij pleiten er voor om 
dit te veranderen. CU en VVD delen de mening van mevrouw Klip dat de WMD niet mee zou moeten 
willen gaan in de hypotheekverstrekking.  
De PvdA kan op basis van de tot nu toe bekende informatie niet aangeven wat het belang van de ge-
kozen constructie is voor de WMD.  
Het CDA en D66 stellen de vraag of het college de staten wel voldoende heeft geïnformeerd. Een van 
de kernvragen die door meerdere fracties wordt gesteld is wanneer mevrouw Klip op de hoogte was 
van het voorgenomen besluit van de hypotheekverstrekking (op het erfpachtrecht van de gronden van 
de WMD), was dit inderdaad pas op 17 februari bekend? De PVV geeft aan dit moeilijk te kunnen ge-
loven nu in de onderliggende stukken – beschikbaar vanaf 3 januari 2012 – al over deze constructie 
wordt gesproken. Volgens het CDA is het nog maar de vraag of het genomen besluit in de RvC 
rechtsgelding is. Zo is bijvoorbeeld de RO niet geraadpleegd wat wel een vereiste is. Het beroep op 
vertrouwelijkheid van de RvC vergadering is volgens het CDA ondergeschikt aan het juist informeren 
van de staten. D66 informeert of de wethouder van Emmen, een van de 5 commissarissen van de 
RvC ook aanwezig is geweest bij de stemming over de hypotheekconstructie. Zo ja dan heeft hij, als 
belanghebbende in strijd gehandeld met de code Tabaksblat. GL spreekt van de geur van achterka-
mertjespolitiek en is met name geïnteresseerd hoe de commissarissen/gedeputeerden constructie in 
de toekomst kan worden voorkomen. De SP wil naast de beantwoording van alle gestelde vragen 
weten wat het standpunt van GS is in de erfpacht/hypotheek constructie. PS hadden hier in gekend 
moeten worden.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Mevrouw Klip geeft aan te zijn opgestapt uit de RvC vanwege een zakelijk verschil over het belang 
van het bedrijf. Helaas rust er vertrouwelijkheid op hetgeen in de vergadering van de RvC is bespro-
ken. De WMD is een Naamloze vennootschap (NV) en kent bedrijfsbelangen, om die reden geldt ver-
trouwelijk van het hetgeen in de RvC aan de orde komt. Meer kan zijn om die reden niet meedelen. 
De CdK gaat in op de bestuurlijk-juridische aspecten. Het genomen ontslag door mevrouw Klip is ont-
staan door een zakelijk conflict over een rechtsgeldig genomen besluit van de RvC.  
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De communicatie naar de staten is niet goed gegaan; te kort en bovendien een onjuiste mededeling in 
een briefje gevolgd met berichtgeving in de pers waardoor veel ruis is veroorzaakt. Hiervoor biedt hij 
zijn excuses aan. Dit was één keer maar nooit weer. 
Op basis van artikel 16 van het reglement van de WMD, geheimhoudingsplicht, heeft mevrouw Klip 
zich terecht onthouden van informatie. Of art. 13, het verstrekken van informatie, zwaarder weegt 
wordt door juristen weersproken. 
GS hebben besloten om in het vervolg géén gedeputeerden meer voor te dragen om commissaris te 
worden bij de WMD of enige andere organisatie. Hiervoor zal een externe, onafhankelijke persoon 
worden aangezocht. De verantwoording loopt op dat moment via de aandeelhoudersvergadering. Het 
college heeft geleerd van hetgeen nu met de WMD is voorgevallen. Dat mevrouw Klip tijdens de B&F 
vergadering van 7 december jl vragen heeft beantwoord over de WMD was onjuist, de portefeuille-
houder Economie had die vragen voor zijn rekening moeten nemen. 
Gedeputeerde van der Tuuk spreekt vanuit het aandeelhouderschap van de provincie. Hij geeft aan 
alles in het werk te stellen om een extra AvA uit te schrijven. Garantie over de te bespreken punten 
kan hij niet geven. Hij hoort ook graag welke opdracht hij vanuit de staten meekrijgt. Desgevraagd 
geeft hij aan dat GS met een standpuntbepaling zal komen over de hypotheekverstrekking als dit punt 
aan de orde komt. Hij zal zelf de AvA bezoeken. Tot nu toe was sprake van een ambtelijke vertegen-
woordiging. De uitkomst van de AvA zal hij z.s.m. delen met de staten/commissie. Op welke wijze dit 
zal gebeuren zal nog worden uitgezocht. 
 
Gedeputeerde statenzeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: dat de provincie als grootaandeelhouder zo spoedig mogelijk 
een extra AvA bij de WMD zal uitschrijven. 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: de staten te zullen informeren over de uitkomsten van de AvA 
van de WMD. 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: dat er een notitie zal komen wie namens de provincie zitting 
hebben in een Raad van Toezicht/Raad van Aandeelhouders in algemene zin en hoe de terugkoppe-
ling hiervan zal geschieden naar PS. Hierbij wordt meegenomen binnen welke juridische kaders deze 
vertegenwoordiging zal plaatsvinden.  
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: zowel in de AvA van de WMD als in een separate notitie terug 
te zullen komen op de eventuele belangenverstrengeling als genoemd in de code Tabakblat. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de herhaling van de toezeggingen. 
 
 
6b. Brief van Gedeputeerde Staten van 26 januari 2012 over het Concept wetsvoorstel Vermin-
dering politieke ambtsdragers 
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De fracties van CU, SP, GL, D66, CDA en PvdA zijn tegen dit voorstel. Aan het college van GS wordt 
gevraagd om dit standpunt mee te nemen in de verdere bespreking bij het IPO. 
Met name de democratische legitimiteit – ook de kleinere fracties vertegenwoordigen een aanzienlijk 
deel van de kiezers – en het feit dat ook in 2007 het aantal statenleden fors is afgenomen zijn de 
hoofdargumenten voor genoemde fracties om tegen dit voorstel te zijn. 
Wat het college van GS kwalijk wordt genomen is dat de bespreking van dit conceptwetsvoorstel pas 
in deze commissie mogelijk was. In andere provincies is het wel gelukt om het voorstel tijdig – voor dat 
er een reactie moest worden gegeven aan het IPO – te bespreken. 
De PVV en de VVD staan achter dit conceptwetsvoorstel. Het is in lijn met de landelijke bestuurlijke 
uitgangspunten. Wanneer meer op hoofdlijnen wordt vergaderd aldus de PVV, is een kleiner aantal 
statenleden ook mogelijk. De VVD vult aan dat in de vorige bestuursperiode is gebleken dat een klei-
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ner aantal fracties prima werkt, zeker wanneer de provincie teruggaat naar haar kerntaken. Wel is de 
VVD van mening dat nogmaals gekeken moet worden naar de voorstellen die de commissie Dijkstal 
destijds heeft gedaan, met name wat betreft de beloning voor statenleden. Ook is het de vraag waar-
om deze vermindering moet starten bij de lagere overheden als gemeenten en provincies. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde van der Tuuk geeft als reactie dat het voorstel handelt in lijn met de bestuursafspraken. 
PS vragen nadrukkelijk om aandacht voor de kleinere partijen in dit proces. De brief van het IPO is 
inmiddels gestuurd naar de minister van BZK. Het tempo van de bespreking van dit voorstel is afkom-
stig van het IPO. De vertraging om het in Drenthe te bespreken werd mede veroorzaakt door het 
kerstreces. De democratische legitimatie ligt bij de opkomst van de kiezers. Het signaal van de kleine-
re partijen zal mee worden genomen in de verdere bespreking. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe: bij de verdere beraadslaging over het (concept)wetvoorstel 
vermindering politieke ambtsdragers, de door de meerderheid van de fracties gevraagde aandacht 
voor de democratische legitimiteit, mee te zullen nemen. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat twee fracties voor en zes fracties tegen het 
voorstel van de minister van BZK zijn. De reacties op dit voorstel van zowel GS en PS zijn inmiddels 
naar het IPO verzonden. 
 
 
6c. Statenstuk 2012-517; Financieel toezicht 2012 (incl. brief van het Ministerie van BZK van 15 
december 2011 over het Financieel toezicht: vorm en bevindingen 2012  
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De fracties van de PvdA, VVD, GL, D66, CDA en CU kunnen zich vinden in de brief. Waarbij het CDA 
wel de vraag stelt of het juist is dat de provincies er voor kiest om te werken met een sluitende begro-
ting nu aan wordt gegeven dat er geen beroep zal worden gedaan op de algemene middelen. 
De PvdA informeert hoe de aanbevelingen zich verhouden met het besprokene in de werkgroep pro-
grammabegroting en de accountant. De SP informeert naar de aanbeveling om in de paragraaf on-
derhoud kapitaalgoederen de meerjarige onderhoudsplannen aan te geven en wordt dit in de begro-
ting opgenomen? Kan het nieuwe beleid in de VJN worden opgenomen, inclusief de financiële conse-
quenties? Verder zou het goed zijn om in de volgende begroting de waarden van het grondbeleid 
zichtbaar te maken. 
De PVV kan zich niet vinden in de brief, met name wat betreft de risico’s van het grondbeleid. De ver-
melding dat dit bij de paragraaf Natuur staat aangegeven doet niet ter zake, het gaat om de risico’s 
die de provincie loopt. In de ogen van de PVV betekent het woord risicoreserve dat het geld uit de 
algemene reserve gaat en dus ‘verdwijnt’. Dit risico zou dan ook in de begroting zichtbaar moeten zijn. 
   
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde v.d.Tuuk antwoordt als volgt. Het betreft hier een brief van PS aan de minister van 
BZK, niet van GS. Over de inhoud van de brief heeft wel overleg plaatsgevonden. Er is geen sprake 
van een conflict met de begroting en de brief is in overeenstemming met de afspraken met de werk-
groep programmabegroting. Het streven van het college is om te komen tot een sluitende begroting. 
Drenthe heeft geen grondbank, wel grondbeleid maar in beperkte mate. Dit komt in de begroting bij de 
paragraaf Natuur naar voren. Het onderhoud kapitaalgoederen zal waar mogelijk ook in de VJN aan 
de orde komen. Dit geldt ook voor andere beleidsvoornemens. Een overzicht van het verloop van de 
reserves komt in de aanbiedingsbrief aan de orde. Dit is nu al het geval en zal ook zo blijven.   
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De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de PVV ook na de discussie zich niet kan 
vinden in het statenstuk. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6d. Brief van de Raad voor de financiële verhoudingen van 2 december 2011 over Heroriënta-
tie financiële verhoudingen (geagendeerd op verzoek van de fractie van D66) 
De voorzitter merkt op dat D66 in haar onderbouwing aangeeft om gelet op de impact van deze brief 
deze niet in de commissie aan de orde te stellen, maar door te geleiden naar de Commissie van On-
derzoek met het verzoek om een notitie op te stellen met daarin de gevolgen voor de Drentse staten. 
  
Samenvattende reactie van de fracties: 
De fracties van SP, GL, CU CDA en PVV steunen D66 in haar verzoek om de Cie. van Onderzoek te 
vragen met een (korte) notitie te komen. De SP vraagt ook aandacht voor de ongelijkheid tussen kapi-
taalreserves en het feit dat bij cofinanciering aangegeven zou moeten worden, wie waarvoor aanspra-
kelijk is.  
De VVD kan zich niet inden in het voorstel van D66. Hierbij wordt opgemerkt dat de Raad voor finan-
ciële verhoudingen (Rvf) gevraagd en ongevraagd advies geeft en dit rapport is een eerste opmaat 
van een aantal vraagstukken. Verder vindt de VVD de opdracht aan de Commissie van Onderzoek 
veel te breed, en wat wil D66 met de uitkomst van het onderzoek? Een betere suggestie is om het 
college te vragen hoe de Rvf gevoed gaat worden.  
De PvdA sluit hierbij aan. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat zes van de acht fracties het voorstel van D66 
steunen. Hij verzoekt de voorzitter van de Commissie van Onderzoek de opmerkingen mee te nemen 
die door partijen zijn gewisseld. 
 
6e Brief van het college van GS van 20 december 2011 over Bezuinigingen 2012 RTVDrenthe 
en Biblionet Drenthe (geagendeerd op verzoek van GroenLinks) 
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
GL maar ook de PVV, VVD en de CU vragen zich af waarom de instellingen niet zelf het onderzoek 
verrichten. Zeker in een tijd van recessie is het de vraag of uitbesteding van dergelijk onderzoek wen-
selijk is. GL en D66 informeren wanneer de resultaten van het onderzoek bekend zijn. De VVD geeft 
aan voor efficiencyonderzoek te zijn. GL vraagt zich af of investering in RTVDrenthe, waar sprake is 
van meerdere geldstromen, wel verstandig is. De PvdA is niet tegen het inschakelen van een extern 
bureau maar het is wel van belang om goed naar de randvoorwaarden te kijken. D66 informeert naar 
de kosten van het onderzoek. Verder stelt D66 voor om de subisidie voor de ondertiteling te laten be-
staan. Dit is voor de stichting Welzijn Doven Drenthe (SWDD), waar de staten voorafgaand aan de 
vergadering een brief van hebben ontvangen, van groot belang. De CU is van mening dat de onderti-
teling van tv-programma’s uit het reguliere budget van RTVDrenthe betaald kunnen worden. Verder 
geeft deze fractie aan dat de keuze voor het bureau Moomba! Media, een ongelukkige is. De schijn 
van belangenverstrengeling is snel gemaakt nu Moomba! Media zowel voor RTVDrenthe als voor 
RTVNoord werkzaam is.  
Het CDA stelt de betrouwbaarheid van gedeputeerde ter discussie nu zij eind 2011 een andere me-
ning was toegedaan v.w.b. het inhuren van Moomba Media! Het CDA heeft toen aangegeven dat dit 
bedrijf zowel voor RTVDrenthe als RTVNoord werkt en om die reden geen onafhankelijk rapport kan 
maken. Inmiddels is gebleken dat de provincie € 50.000,- voor dit onderzoek heeft betaald. Dat zijn 
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informele vraag van december 2011 nu op een formele wijze, in de antwoordbrief aan GL wordt be-
antwoord, is niet juist. 
De SP heeft niet het woord gevoerd. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Klip geeft aan dat het onderzoek en het hiermee gemoeide bedrag heeft gestaan in de 
3e bestuursrapportage 2011. Op 7 oktober is dit onderzoek gegund aan Moomba! Media. De opdracht 
is gegeven aan een extern bureau omdat RTVDrenthe zelf niet aan kon geven hoe er bezuinigd kan 
worden. Wanneer zij als gedeputeerde nauwer betrokken was geweest bij de opdrachtverlening was 
de belangenverstrengeling meer meegewogen. Het onderzoek bij Biblionet is nog niet gestart. Hier-
voor is een bedrag gereserveerd van € 25.000,- 
Het door het CDA genoemde informele overleg over Moomba! Media is juist. De contactmomenten 
zijn door haar genoteerd en worden genoemd. 
Bij RTVDrenthe is sprake van 2 geldstromen, het bedrag wat de provincie ontvangt van het Rijk en 
doorsluist, € 9,7 miljoen en € 378.000 van de provincie. GS is van mening dat hieruit de kosten van de 
ondertiteling betaald zouden moeten worden. Het is aan PS om hierover een beslissing te nemen. De 
taken bij Biblionet zijn verdeeld, het Rijk gaat over de innovatie daarnaast hebben gemeenten hun 
eigen verantwoordelijkheid richting de bibliotheken.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de beantwoording van de vragen van GL 
hiermee zijn besproken. 
 
 
7. Mededelingen 
De vergadering stemt in met de presentatie over de risicoanalyse van de RSP projecten op 11 april 
a.s. voorafgaand aan de commissievergadering. 
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 18:55 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 11 april 2012. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën van 11 april 2012, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , statenadviseur 
 



Versie 26 maart 2012 1 

Toezeggingenlijst Statencommissie Bestuur en Financiën, 14 maart 2012 
  
        
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
  
Statencommissie korte termijn 
1. Reductie opcenten t.b.v. 
vergroening wagenpark 
(PS 9-11-2011) 

Gedeputeerde Klip zegt toe om PS te informeren over de 
mogelijkheid om een reductie van opcenten toe te passen ter 
vergroening van de auto’s op de Drentse wegen. 

09-11-2011 09-02-2012 √Afgehandeld bij brief van 21 maart 
2012, inclusief bijlage 

2. WMD; belastingconstructie Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan of de gekozen 
belastingconstructie bij de BV Noordwater wettelijk is toegestaan. 

07-12-2011 07-03-2012 √Afgehandeld bij brief van 20 maart 
2012 

3  WMD; stemrecht directeur Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan in hoeverre de 
directeur van de WMD als directeur van BV NoordWater 
stemrecht heeft. 
 

07-12-2011 07-03-2012 √Afgehandeld bij brief van 20 maart 
2012 

4. WMD; bestuur BV 
NoordWater 

Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan wie het bestuur 
vormen van BV NoordWater. 

07-12-2011 07-03-2012 √Afgehandeld bij brief van 20 maart 
2012 

5. WMD; notitie rol provincie Gedeputeerde Klip zegt toe met een notitie te zullen komen over 
de toezichthoudende rol van de provincie en de positie van de 
gedeputeerde als commissaris bij de WMD waarbij ook de 
eventuele belangverstrengeling aan de orde komt. 
 

07-12-2011 07-03-2012 √Afgehandeld bij brief van 20 maart 
2012 

6. 3e Bestuursrapportage 
2011; stagnatie BJZ 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de commissie te zullen 
informeren over de reden van stagnatie bij Bureau Jeugdzorg 
(BJZ) zodra hierover duidelijkheid is. 

07-12-2011 07-03-2012 B&F 14/3: Onderzoek heeft niet geleid tot 
het waarom van plotselinge stijging van 
het aantal gevallen. Partijen werken 
samen om oorzaak stijging te 
achterhalen. 
Komende maanden wordt meer 
duidelijkheid verwacht. 
 

7. 3e Bestuursrapportage 
2011; zonnepanelen 

Gedeputeerde Klip zegt toe te zullen achterhalen waarom 
particulieren hebben afgezien van subsidie voor zonnepanelen, 
mits deze informatie eenvoudig is te verkrijgen. 

07-12-2011 07-03-2012 B&F 14/3: Memo volgt binnenkort. 

8. EU-aangelegenheden; 
overzicht lopende projecten 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie een overzicht te 
zenden met de lopende EU projecten. 

07-12-2011 07-03-2012 √Afgehandeld bij brief van 23 februari 
2012 

9. Auditprogramma 2011-
2012; verspreiding stukken 

Gedeputeerde Brink zegt toe te zullen nagaan in welke vorm de 
rapportage van de audits naar de staten kunnen worden 
verspreid. 

07-12-2011 07-03-2012  
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10. Gewijzigde begroting 
SNN 

Gedeputeerde Brink zegt toe de vragen over het ontbreken van 
de noodzaak om een gewijzigde begroting van het SNN aan het 
DBSNN en PS voor te leggen, schriftelijke te zullen 
beantwoorden. 
 

25-01-2012 25-04-2012  

11. SNN; het betrekken van 
PS en burger bij de 
samenwerking met en buiten 
het SNN 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat GS komen met een voorstel hoe 
PS en de burger betrokken kunnen worden bij de discussie over 
(verdere) samenwerking met en buiten het SNN. 

25-01-2012 25-04-2012  

12. Monitoring DPE Next Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de staten te zullen 
informeren op welke wijze de monitoring van DPE Next ingevuld 
gaat worden. 
 

25-01-2012 25-04-2012  

13. Financieel toezicht op 
gemeente Emmen 

Gedeputeerder van der Tuuk zegt toe dat de vragen over het 
financiële toezicht van de provincie op de gemeente Emmen 
schriftelijk vóór 17 maart a.s. zullen worden beantwoord. 
 

14-03-2012 14-06-2012 √Afgehandeld bij brief van 15 maart 
2012 

14. WMD; Algemene 
vergadering van 
Aandeelhouders (AVA) 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe dat de provincie als 
grootaandeelhouder zo spoedig mogelijk een extra AVA bij de 
WMD zal uitschrijven. 
 

14-03-2012 14-06-2012 √Afgehandeld: de AVA is uitgeschreven 
voor 4 april 2012 

15. WMD: uitkomsten extra 
AVA 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de staten te zullen 
informeren over de uitkomst van de extra AVA WMD. 
 

14-03-2012 14-06-2012  

16. Notitie Commissaris 
RvC/RvT  

Gedeputeerde van der Tuuk zegt de staten een notitie toe in 
algemene zin over wie namens de provincie zitting hebben in 
RvC/RvT en binnen welke juridische kaders deze 
vertegenwoordiging zal plaatsvinden. 
 

14-03-2012 14-06-2012  

17. WMD; code Tabaksblat Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe om zowel in de extra AVA 
WMD als in een separatie notitie de belangenverstrengeling als 
genoemd in de code Tabaksblat te zullen toelichten. 
 

14-03-2012 14-06-2012  

18. Politieke Ambtsdragers Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe bij de verdere beraadslaging 
(IPO verband) over de vermindering van het aantal politieke 
ambtsdragers, de gevraagde aandacht voor de democratische 
legititmiteit (m.n. kleine fracties), mee te zullen nemen. 

14.03-2012 14-06-2012  

 
 
Statencommissie lange termijn 
1. Evaluatie Protocol 
humanitaire hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening na twee 

08-12-2010 31-12-2012  



Versie 26 maart 2012 3 

jaar (CDA). 
 

2. EU-aangelegenheden; 
nieuwe begroting 

Gedeputeerde Brink zegt toe voor de zomer van 2012 te komen 
met een voorstel hoe in het kader van de nieuwe EU begroting 
aansluiting gevonden gaat worden bij de middelen en de fondsen 
 

07-12-2011 01-07-2012  

3. Auditprogramma 2011-
2012; personeel en 
organisatie 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie te zullen informeren 
over de stand van zaken met betrekking tot personeel en 
organisatie in de loop van het 1e halfjaar 2012 

07-12-2011 01-07-2012  
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